

## **Verslag 24e vergadering Wijkraad Pax Hoofddorp, 18 december 2024**

Aanwezig: George Hille (voorzitter), Paul Bruijnes, Gijs Zandbergen, Ton van Bentem, Jan Hemink, Joop Huiskes, Han van der Ploeg, Annemarie Roffel, Wilfred de Bats, Aad Munsterman en Martien Brüll (notulist).

Afwezig: Karin van Noordenne, Ellen Veen, Wim van den Brink, Marlijn Wouters en Gerard Wijers

### 1. Opening

George opent de vergadering en heet 3 nieuwe leden welkom.

Het is onze laatste vergadering van 2024, tevens het formele afscheid van onze secretaris Ton van Bentem.

### 2. Voorstel nieuwe leden en invulling openstaande vacatures

Als eerste stellen de voorzitter en de zittende leden zich voor aan de 3 nieuwe mensen.

Daarna stellen Annemarie Roffel, Wilfred de Bats en Aad Munsterman zich voor.

Annemarie Roffel is werkzaam in het onderwijs. De perikelen rond de steeg bij Vomar waren voor haar aanleiding om actief te worden.

Haar voorkeur is om redactioneel aan de slag te gaan (redactie Paxnieuws).

Wilfred de Bats was werkzaam in het onderwijs en het sociale domein en heeft hierin een brede ervaring. Zij is met pensioen en zou haar ervaring en kennis graag willen inzetten in het sociaal domein.

Zij heeft dan ook de voorkeur voor de werkgroep Sociaal Domein.

Aad Munsterman komt uit de ICT-wereld en is daarin ook na zijn pensionering nog actief. Hij begrijpt dat de wijkraad op zoek is naar iemand die ICT-beheer kan vormgeven. Hij denkt dat hij van goede waarde kan zijn voor de wijkraad en daarmee de wijk.

George geeft aan dat dit zeer welkome leden zijn die achtereenvolgens een groep vormen met Gijs en Ton, met Karin en met Ton.

George deelt mede dat er nog een nieuw lid is, namelijk de heer Gerard Wijers. Hij kon helaas niet aanwezig zijn. Hij heeft zich aangemeld voor de werkgroep Groen en de groep Verkeer.

Vervolgens geeft George aan dat er dringend behoefte blijft aan een nieuwe secretaris nu Ton afscheid neemt. Hij vraagt om eens goed rond te kijken in de eigen omgeving en buurtgenoten hier op aan te spreken. Zelf heeft hij inmiddels 9 mensen gesproken; helaas nog geen resultaat.

Op de vraag van Annemarie over de functie van secretaris geeft George een beeld van hoe de werkzaamheden in de afgelopen tijd zijn verschoven van Ton naar de trekkers van de werkgroepen en de verslaglegging. De omvang en het tijdsbeslag zijn voor de secretaris (die ook een tijdlang waarnemend voorzitter moest zijn) sterk afgenomen. Belangrijkste is dat hij formeel aanspreekpunt blijft voor de externe contacten; verder kan hij stukken en informatie delegeren.

### 3. Goedkeuring verslag vergadering 6 november 2024, mededelingen, ingekomen post

Het verslag van 6 november 2024 is reeds eerder verspreid. Er zijn geen op- of aanmerkingen en daarmee wordt het verslag definitief vastgesteld.

Ton heeft een overzicht van de ingekomen en uitgaande post reeds eerder rondgestuurd. Er zijn geen vragen naar aanleiding van dit overzicht.

### 4. Evaluatie jaarvergadering

De vergadering werd bezocht door ongeveer 60 wijkgenoten, waaronder 3 raadsleden.

George vertelt dat deze laatsten hem complimenteerden met de goede vergadering, waarin iedereen rustig aan het woord kon komen en er goed naar elkaar werd geluisterd. Er was een goede sfeer.

Ook de gastspreker Josefiën Scheepmaker vond het een goede vergadering.

Naar aanleiding van dit onderwerp wordt aangegeven dat de voorbereiding weer 'kort dag' was. Het is gelukt, maar kan zeker beter. Afgesproken wordt dat er een draaiboek wordt gemaakt (Ton).

#### 5. Kort mondeling voorzitter

George deelt mede dat hij samen met Karin en Jan op 16 december 2024 een overleg heeft gehad met de GM (gebiedsmanager, David Michel).

Hij heeft zijn teleurstelling uitgesproken aan de GM over de bijeenkomsten D- en W-raden met de gemeente (Dorps- en Wijkraden van de gemeente Haarlemmermeer). Deze zijn eenzijdig van karakter; er is geen sprake van uitwisseling van wensen en ideeën tussen gemeente en raden. Hij vraagt zich ernstig af of de Wijkraad Pax nog positief zal reageren op een nieuwe uitnodiging in 2025. Hieraan koppelend is gesproken over het rapport en de conclusies van de Rekenkamer van de gemeente Haarlemmermeer. De inhoud moet confronterend zijn geweest voor de gemeente, omdat het bevestigt dat de gemeente niet echt geïnteresseerd lijkt in de mening/visie van de dorps/wijkraden.

George heeft voorgesteld om een kleine groep vanuit de raden en de gemeente te vormen die voortbordurt op de conclusie van de Rekenkamer en met concrete voorstellen komt om communicatie en samenwerking te verbeteren. De GM heeft hier positief op gereageerd. Afgesproken wordt dat wij als wijkraad niet meteen gaan reageren, maar het college en de raad ruimte geven om het rapport te bespreken in het voorjaar 2025. Wij houden wel een vinger aan de pols (George).

Een volgend onderwerp betreft 'lang leven thuis'; een op te zetten woonvorm (flat) om ouderen zo lang als mogelijk zelfstandig te laten wonen met daarbij vormen van begeleiding/ondersteuning. Het is een initiatief van ondermeer Meerwaarde, Amstelring en de gemeente.

Er zijn 2 potentiële plekken aangewezen in Hoofddorp om dit concreet gestalte te gaan geven, namelijk de wijken Floriande en Pax.

In reactie hierop wordt door leden de vraag gesteld waar het gebouw dan in Pax gerealiseerd kan worden (en blijft onbeantwoord; het is een 'initiatief').

Vraag is of de wijkraad hierin betrokken zou willen worden: JA, graag (Ton – Paul – Joop).

#### 6. Kort verslag regulier overleg met gebiedsmanager van 16 december 2024

George geeft een overzicht van het besprokene (zie de punten in het mailbericht van George van 2 december 2024).

= Stand van zaken behandeling brieven van 18 november inzake Paxlaan en fietspaden

Er is een brief binnengekomen die hier wel aandacht aan schenkt. Het blijft een pijnpunt en zal ook volgend jaar om aandacht vragen. De brief inzake de fietspaden zal nog beantwoord worden.

= Verkeerstellingen en -snelheden Paxlaan en Asserweg: voorstel 4 x per jaar, gedurende een week.

Er is positief gereageerd op ons voorstel en de gemeente gaat verder onderzoeken of hun abonnement ook kan voorzien in het meten van snelheden.

Aan de wijkraad is de vraag gesteld in welke weken deze tellingen moeten gaan plaatsvinden (graag voorstel door de Werkgroep Verkeer).

= Energietransitie: betrokkenheid Wijkraad (en andere raden) bij opstellen programma: hoe ziet de gemeente dit?

Inmiddels is bekend dat de gemeente haar beleid heeft bijgesteld en er voor de gehele Haarlemmermeer een plan moet komen in blokken van 10 jaar over hoe dit aan te pakken.

Vanuit de wijk Pax wil de wijkraad zo vroeg als maar mogelijk hierin betrokken worden.

Naar aanleiding wordt opgemerkt dat NMCX op 6 januari 2025 een voorlichting komt geven in Pax (De Boerderij) en ontstaat een korte discussie over de 'draagkracht' van het elektriciteitsnetwerk in onze wijk ("stel dat alle huizen een warmtepomp en zonnepanelen hebben).

De wijkraad wil zich constructief en positief opstellen (Martien gaat naar deze bijeenkomst).

= Ontwerp Bernadottesteeg; kunnen wij inzage krijgen voordat dit wordt uitgevoerd?

Wij kregen een positieve reactie op onze vraag.

= Voetpad langs Hoofdweg westzijde, t.h.v. boerderij: brief naar college?

Blijkbaar staat dit als project op de prioriteitenlijst van de gemeente voor 2025. Dit betekent dat een lang geuite wens van onze secretaris realiteit gaat worden. De wijkraad is erg blij met deze toezegging.

= Fietssluisen: in vergadering van de wijkraad op 18.12 zullen we een brief vaststellen over het onderwerp "fietssluisen".

Nogmaals is duidelijk gemaakt dat er een ander beleid is gekomen door de gemeente en dat er geen fietssluisen meer zullen zijn. Het is niet zinvol om dan alsnog een brief te sturen aan de wethouder, omdat dit geen kans van slagen heeft.

= Sluiten van overeenkomsten door de gemeente

Aan de orde kwam tevens dat de gemeente overeenkomsten wil sluiten met de dorps- en wijkraden inzake de (wijze van) samenwerking. Het concept is nogal eenzijdig. We zullen een aanpassing voorstellen in lijn met het resultaat van het afgelopen overleg met de Dorps- en Wijkraden (George).

= Vomar - appartementen

Hierover zijn Hoorne Vastgoed en de gemeente in overleg.

Wij hebben weer aangegeven graag meer geïnformeerd te worden, omdat er toch zorgen blijven over de voorhanden parkeerruimte bij een dergelijke uitbreiding.

= Verkeersborden

Over de bebording bij woonerven is er een misverstand over de straten die het betreft. Het gaat om de Bertha von Suttnerstraat en Jane Adamstraat waar geen goede borden staan.

Paul neemt vanuit de werkgroep Verkeer contact op met de gemeente.

## 7. Mededelingen werkgroepen Groen, Verkeer en Sociaal (info Danspaleis en Dementie zijn nagezonden)

### 7.1. Werkgroep Groen

Jan geeft kort aan dat de gesignaleerde zaken aan de GM over de Dunantstraat zijn opgelost (ondermeer herstel van het aantal parkeervakken). De situatie rondom de boom in de Wallenbergstraat is nog niet opgelost.

Gesignaleerd wordt dat het verstandig is dat bewoners ook zelf contact zoeken met de gemeente door gebruik te maken van de website van de gemeente.

Afgesproken wordt om een verwijzing op te nemen in de nieuwsbrief van de wijkraad (Gijs).

### 7.2. Werkgroep Verkeer

Paul geeft aan dat er geen recente zaken of ontwikkelingen zijn.

### 7.3. Werkgroep Sociaal

George geeft een korte inleiding naar aanleiding van de rondgestuurde informatie inzake 'Danspaleis' en 'Dementie'.

Het betreft initiatieven om eenzaamheid te doorbreken en (oudere) mensen in buurten en wijken met elkaar in contact te brengen.

Het eerste project is ontstaan in Amsterdam en het tweede is uit Badhoevedorp.

Aangezien er in onze wijk ook veel ouderen wonen met een kwetsbare gezondheid is het misschien een idee om dergelijke initiatieven ook hier te gaan ontwikkelen.

Karin en Wilfred wordt gevraagd om hiervoor contact te leggen (George zal Karin benaderen).

Wordt vervolgd.

## 8. Stroomnet Pax

Dit punt staat op de agenda naar aanleiding van mailbericht van Robert Philipson inzake geluidsoverlast transformatorhuis (LaagFrequenteStoringen).

Naar aanleiding hiervan en rekening houdend met de komende energietransitie komt de vraag naar voren of er in onze wijk genoeg mogelijkheden zijn om veel/alle bewoners aan te sluiten op het elektriciteitsnet als de wijk overstapt naar de installatie van warmtewisselaars.

Mogelijk is er meer duidelijkheid te krijgen op 6 januari 2025 in de voorlichtingsbijeenkomst van NCMX. Martien gaat naar deze voorlichting en brengt verslag uit.

De vergadering geeft aan over dit onderwerp nu geen initiatief te willen nemen.

#### 9. Stand van zaken inzake bezwaarschrift subsidie (Jubileumboek 50 jaar Pax)

George komt terug op zijn verstuurde email aan de wijkraad of wij het bezwaar in stand moeten laten. De hoorzitting staat gepland voor eind januari 2025.

Rekening houdend met de normale behandeltermijnen (6 tot 8 weken) en de onzekere uitkomst is het niet zinvol om dit coûte-que-coûte door te zetten. Je bent dan al vlug maanden verder voordat het product (jubileumboek 2024) is gerealiseerd.

Besloten wordt het bezwaar niet door te zetten en dit proces te staken, en niet deel te nemen aan de hoorzitting.

De bedrijven die ons financieel wilden steunen worden op de hoogte gesteld en bedankt voor hun inzet.

Ton geeft aan dat het boek eigenlijk af is. Hij heeft besloten dit dan toch in eigen beheer op kleine schaal te willen uitgeven (tegen kostprijs). Geïnteresseerden kunnen zich bij hem melden.

#### 10. Kerstboominzameling

De werkwijze rondom de inzameling is bekend. Wel moeten er nog zaken geregeld worden rondom het trekken van lootjes en bemensing tijdens de uitreiking om 15:00 uur in de Boerderij.

Karin heeft dit perfect gedaan vorig jaar en er wordt contact met haar opgenomen.

De verzameling zaterdag 4 januari 2025 tussen 13:00 en 15:00 uur is op de parkeerplaats bij de Boerderij.

Aanwezig zijn in ieder geval Jan – Joop – Paul – Ton – George (Martien onder voorbehoud).

#### 11. Rondvraag

Er zijn geen vragen.

Wel wordt opgemerkt dat het verdwijnen van de brievenbus bij de supermarkt Vomar als vervelend wordt ervaren, zeker voor oudere bewoners in de wijk.

Er is nu nog een brievenbus in de Schweitzerstraat ter hoogte van de Montessorischool.

#### 12. Datum volgende vergadering en sluiting

De datum van de volgende vergadering is 12 februari 2025.

Voor dat hij de vergadering sluit heeft de voorzitter eerst een moment dat hij stil staat bij het formele afscheid van Ton van Bentem als secretaris van de wijkraad. Dat Ton de trekker was bij het oprichten van deze wijkraad en dat hij er met hart en ziel veel tijd en energie in heeft gestoken.

Het is fijn te weten dat hij aanblijft als lid van de wijkraad.

Onder dik verdiend applaus en een mooi cadeau sluit de voorzitter dit af.

Ton reageert dat er een mooie club is ontstaan in de wijk en dat hij dit een fijne gedachte vindt. Hij is blij dat er een einde komt aan de jarenlange verplichtingen (oude en nieuwe wijkraad) die het met zich meebracht. Het is nu tijd voor een 'cool-down'.

George sluit de vergadering en geeft aan dat de wijkraad blij is met 3 nieuwe leden en hoopt (en verwacht) dat zij nog lang deel zullen uitmaken van de wijkraad.

Tenslotte heeft de voorzitter een verrassing voor de aanwezigen en deelt deze uit aan de aanwezigen (waarvoor dank voorzitter).

De voorzitter sluit de vergadering tegen 22:00 uur. Tijd voor een gezellige afsluiting.